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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 17. PROSINCE 2014 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph. D., Ing. Matyáš Orsák, Ph. D., Ph. D., prof. Ing. Jan Vašák, CSc, 
Šimon Vlásenko, Ing. Markéta Drešlová, Ing. Jan Kašpar, Bc. Jiří Procházka, Ing. Hana Mrhalová, prof. Ing. Jan 
Vymazal, CSc., Ing. Petra Šímová, Ph. D., doc. RNDr. Michael Komárek, Ph. D., Ing. Václav Hradilek, Bc. Martin 
Opatrný, Ing. Zdeněk Votruba, doc. Ing. Miroslav Müller, Ph. D., Ing. Martin Kotek, Ph. D., Martin Novák, Mgr. 
Ing. Pavel Michálek, Ph. D., Ing. Irena Benešová, Ph. D., Ing. Štěpán Kala, MBA, Ph. D., Stanislav Doležal, Aneta 
Kučerová, Ing. Radim Kotrba, Ph. D., doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph. D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph. D., Ing. Iva 
Nádvorníková, Bc. Hynek Roubík, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Martin Brabec 

prof. Ing. Jiří Balík, CSc., dr. h. c., Ing. Jana Vohralíková, doc. Ing. Tomáš Šubrt, Ph. D., Ing. Petr Zasadil, 
Ph. D., JUDr. František Janouch  

omluveni: doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., doc. Ing. Martin Böhm, Ph. D., CSc., Tomáš Pazika 

 

program 

 
 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU a přivítal členy AS ČZU a zástupce vedení ČZU  

 rektor přivítal členy AS ČZU v novém složení po předcházejících volbách do AS ČZU. 
 

Kontrola zápisu  

 Ing. Votruba se dotázal, zda má někdo připomínky k zápisu z minulého zasedání AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: ---  

 pro: 30; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 

Návrh na sloučení účelového zařízení Koleje a menza se součástí Rektorát a 
s tím související úprava Statutu ČZU  

 Ing. Votruba zahájil projednávání tohoto bodu a předal slovo rektorovi 
 rektor objasnil důvody předložení tohoto návrhu 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Benešová, prof. Vašák, PaedDr. Vavrla, Mgr. Michálek 
 závěr diskuze: účtování DPH zůstane zachováno a hospodářský výsledek bude obdobný jako 

v předchozím roce, důvodem pro sloučení je především snaha o jednodušší účtování, průhlednější 

1. Kontrola zápisu  

2. 
Návrh na sloučení účelového zařízení Koleje a menza se součástí Rektorát a s tím související 
úprava Statutu ČZU 

 
 

3.       Různé 
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investice a úspora pracovní činnosti a její efektivity. Pro ubytované ani pro zaměstnance kolejí se nic 
nemění. Kolejní rada zůstává zachována. Jedná se o organizační změnu, kterou již např. prošlo OIKT. 

 pro: 28; proti: 0; zdržel se: 2 
 > AS ČZU ROZHODL O SLOUČENÍ SOUČÁSTI VYSOKÉ ŠKOLY – ÚČELOVÉHO ZAŘÍZENÍ „KOLEJE A MENZA“ SE 

SOUČÁSTÍ VYSOKÉ ŠKOLY „REKTORÁT“ KE DNI 1. 1. 2015 
 Ing. Votruba zahájil projednávání druhé části tohoto bodu, a to úpravu Statutu ČZU 

 Ing. Votruba informoval, že předkládané úpravy Statutu projednalo předsednictvo AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: ---  
 pro: 28; proti: 0; zdržel se: 2 
  > AS ČZU SCHVALUJE PŘEDLOŽENÉ ÚPRAVY STATUTU ČZU 

 

Různé 

 rektor informoval ohledně dalších plánovaných úprav Statutu z důvodu možnosti získání 
zemědělských dotací pro Školní zemědělský podnik v Lánech 

 rektor informoval, že ČZU vyhlásila výběrové řízení na úvěrový rámec mimo jiné z důvodu nutnosti 
spolufinancování akcí, na které jsme získali dotace z prostředků EU. 

 v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek, Ing. Votruba, Ing. Benešová 

 závěr diskuze: paní kvestorka zhruba představila dosud došlé nabídky, z pohledu případného využití 
jsou překvapivě příznivé. Senát bude informován o případném využití úvěrového rámce.  
 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast. 

   
 
  ING. ZDENĚK VOTRUBA 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


